
 

 

Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse koosolek PROTOKOLL 

Koht ja aeg: 01. aprill 2022, kell 13.00-14.30, Hotell Olümpia 

konverentsikeskuses (Liivalaia 33, Tallinn)  

Osalesejad: Erich Teigamägi, Jaak Vettik, Anu Kaljurand, Raido Mägi, Mati 

Lilliallik, Gerd Kanter 

Puudusid: Harry Lemberg, Kadri Kivine, Mart Einasto, Toomas Mäberg, Urmo 

Raiend, Madis Kallas 

Kutsutud: Kristel Berendsen, Sirje Lippe, Peeter Randaru, Tarmo Rahkama 

 

Päevakord: 

1. EKJL 2022.a. kevadvolikogu rakendamine 

1.1. President Erich Teigamägi tegi juhatuse liikmele Jakk Vettikule 

ettepaneku volikogu juhatamiseks 

Kiideti heaks 

1.2. Volikogu juhataja Jaak Vettik tegi ettepaneku, et põhikirja kõiki 

muudetavaid punkte hääletatakse eraldi ja siis pannakse hääletusele 

kogu põhikirja uus redkatsioon 

Kiideti heaks 

2. EKJL 2022.a. eelarvega seonduv, turundustemaatika 

2.1. President Erich Teigamägi andis ülevaate Eesti Olümpiakomitee 

tippspordikomisjoni otsustest. Karl Erik Nazarov ja Hans-Christian 

Hausenberg on alates aprillist 2022 EOK C+ taseme sportlased ja 

treener Harry Lemberg on treenerite toetuse saaja alates aprill 2022. 

Võeti teadmiseks  

Juhatuse liikmed tegid ettepaneku välja töötada alaliidu poolesed 

ettepanekud muudatusteks tippspordi rahastamise süsteemis. 

Võeti teadmiseks 

2.2. President Erich Teigamägi tutvustas võimalikke koostöö ettepanekud ja 

lähiajal arutatakse eelarvekomisjonis võimalusi rahaliste vahendite 

suurendamiseks eelarves. 

Võeti teadmiseks 

3. Ülevaade talvisest võistlushooajast, teleülekannete info 

3.1. Saavutusspordi juht Kristel Berendsen andis ülevaate talvisest hooajast 

ja esitas juhatusele kinnitamiseks 2021. aasta lõpus Eesti 

Olümpiakomitee poolt eraldatud toetuse kasutamata jäägi jaotuse 

ettepaneku.  

Ettepanek:  



 

 

• Marielle Kleemeierile ja Kreete Verlinile määrata 1/2 EOK C-

taseme toetusest tagasiulatuvalt jaanuar 2022 kuni august 

2022 

• Jander Heilile ühekordne toetus 2 000 eurot 

• Meeste teatejooksu projektile 5 000  eurot 

• Jätta reservi 4 000 eurot, mille jaotus otsustatakse peale 

Euroopa meistrivõistlusi 

Otsus: kinnitada ettepanek 

3.2. President Erich Teigamägi andis ülevaate televaatajate numbritest 

rahvusvahelisel mitmevõistlusel ja Eesti talvistel meistrivõistlustel. 

Koostöös juhatuse liikme Anu Kaljurannaga töötatakse välja koostöö 

mudel Eesti Rahvusringhäälinguga suviseks võistlusperioodiks. 

Võeti teadmiseks  

4. Muud küsimused 

4.1. Heitjate taotlus raskusheite lisamisk Eesti meistri- ja karikavõistluste 

programmi. 

Tehnilise komisjoni esimees esitas juhatusel omapoolse arvamuse: 

• Kuna raskusheide pole WA poolt tunnustatud, komisjon selle ala  

Eesti meistrivõistluste, aga ka Eesti karikavõistluste ja 

Rukkilillemängude kavva võtmist, ei toeta. 

• Komisjon toetab raskusheite kavva võtmist väiksematel 

võistlustel ning asub saavutusspordi ja noortekomisjone 

kaasates kaasajastama ja täiendama selle ala harrastamiseks 

vajalikke võistlusmäärusi ja regulatsioone. 

• Komisjon käsitles ettepanekut ühena Eesti meistrivõistluste 

juhendi täiendusettepanekutest 2023. aasta juhendi 

koostamisel. 

Võeti teadmiseks 

4.2. Tehnilise komisjoni esimees Peeter Randaru esitas juhatuse 

kinnitamiseks märtskuus püstitatud Eesti rekordis 

Otsus: kinnitada Eesti rekordid 

 

 

Koosoleku juhataja: Erich Teigamägi 

Protokolllis: Sirje Lippe 


